

Title (en)

TUBULAR FILM BAG PACKAGE, IN PARTICULAR FOR SANITARY TOWELS AND THE LIKE.

Title (de)

SCHLAUCHBEUTELVERPACKUNG, INSbesondere FÜR BINDENARTIGE GÜTER.

Title (fr)

SACHET TUBULAIRE D'EMBALLAGE, NOTAMMENT DE MARCHANDISES DU TYPE SERVIETTES HYGIENIQUES.

Publication

EP 0574449 A1 19931222 (DE)

Application

EP 92905576 A 19920226

Priority

- DE 4107380 A 19910308
- EP 9200398 W 19920226

Abstract (en)

[origin: WO9215497A1] A tubular film bag package, in particular for sanitary towels and the like, is made from a web of film by gluing or welding the opposite edge regions along a longitudinal seam to form a flexible tube which envelopes the packaged articles and sealing the ends with two media-tight parallel transverse seams. The package has at least one opening aid for tearing the package open rapidly and completely so that the contents can be removed. The package is characterized in that a longitudinal strip (10) of the web of film (11) projects loosely above the longitudinal seam (5) and consists of tearing tongues (12a, 12b, 12c, etc.) bounded by tearing notches (13a, 13b, 13c) at comparatively short, repetitive longitudinal distances (A1, A2, A3, etc.) apart.

Abstract (fr)

Un sachet tubulaire d'emballage, notamment de marchandises du type serviettes hygiéniques, composé d'un ruban de film dont les bords opposés sont collés ou soudés avec une couture longitudinale de manière à former un tuyau d'emballage, et dont les extrémités sont scellées de manière étanche par deux coutures transversales parallèles, comprend au moins un moyen qui permet d'ouvrir rapidement et complètement l'emballage afin d'en retirer le contenu. A cet effet, une bande longitudinale (10) du ruban de film (11) fait lâchement saillie sur la couture longitudinale (5) et est pourvue de languettes de déchirement (12a, 12b, 12c etc.) disposées à des intervalles longitudinaux (A1, A2, A3 etc.) relativement courts, entre des entailles de déchirement (13a, 13b, 13c etc.) qui les délimitent.

IPC 1-7

B65D 75/58

IPC 8 full level

B65D 65/30 (2006.01); **B65D 75/58** (2006.01); **B65D 75/62** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 75/5833 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9215497A1

Cited by

CN104703893A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9215497 A1 19920917; AT E114597 T1 19941215; CA 2105663 A1 19920909; DE 4107380 A1 19920910; DE 59200862 D1 19950112; DK 0574449 T3 19950501; EP 0574449 A1 19931222; EP 0574449 B1 19941130; ES 2066604 T3 19950301; GR 3015117 T3 19950531; IE 66753 B1 19960207; IE 920728 A1 19920909; JP H06511452 A 19941222; US 5409115 A 19950425

DOCDB simple family (application)

EP 9200398 W 19920226; AT 92905576 T 19920226; CA 2105663 A 19920226; DE 4107380 A 19910308; DE 59200862 T 19920226; DK 92905576 T 19920226; EP 92905576 A 19920226; ES 92905576 T 19920226; GR 950400342 T 19950220; IE 920728 A 19920306; JP 50492992 A 19920226; US 11707493 A 19931021